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Schriftelijke vragen PvdA GroenLinks in het kader van ex. artikel 40 regelement 
van orde van de gemeente Twenterand. 
   
Onderwerp: werkzaamheden kanaal Almelo – De Haandrik 
 
Geacht College van BenW, 
 
Op maandagavond 17 september hebben wij een informatieavond bezocht door en 
voor inwoners aan het kanaal Almelo – De Haandrik. Op deze avond werd duidelijk 
dat er veel inwoners zijn aan en nabij het kanaal die zorgen maken over de gevolgen 
van de werkzaamheden die de afgelopen jaren zijn uitgevoerd aan het kanaal, nabij  
hun woningen. 
 
Medio 2011 – 2012 zijn er door de provincie Overijssel werkzaamheden uitgevoerd. 
De werkzaamheden bestonden uit het uit- en intrillen van damwanden, aanbrengen 
van verankering en uitbaggeren van het kanaal. In het najaar van 2018 zullen er 
opnieuw werkzaamheden worden uitgevoerd. De bewoners ervoeren tijdens de 
opwaardering van het kanaal overlast en ervaren dat in toenemende mate nog 
steeds. 
 
Tegelijkertijd zijn er de afgelopen jaren andere werkzaamheden en activiteiten 
uitgevoerd die mogelijk van invloed zijn geweest op de toename van de overlast 
zoals o.a. het verhogen van het waterpeil, het aanleggen van een verkeersdrempel, 
de aanleg van een fietspad en de toename van de verkeersintensiteit.  
 
Op de informatieavond werd duidelijk dat de gevolgen van het een of ander of van de 
combinatie van factoren bij een groot aantal aanwonenden tot  (schade) klachten 
heeft geleid. Daar waar men zich gemeld heeft bij de provincie lijkt de afwikkeling 
moeizaam en slecht te verlopen. Bewoners hebben dit tot nu toe steeds individueel 
opgepakt. 
 
Maandagavond, 17 september, werd duidelijk dat het van belang is om deze 
klachten serieus te nemen en als lokale en provinciale overheid hierop de regie te 
nemen. Er moet in de eerste plaats een gedegen onderzoek en inventarisatie komen 
over de mogelijke oorzaken en de klachten. Daarna zal er een proces moeten komen 
om te zien welke maatregelen genomen moeten worden naar de bewoners rondom 
het herstellen van de schade, maar nog belangrijker wat er moet gebeuren om 
schade in de toekomst te voorkomen.   
 
 
De PvdA/GroenLinks Twenterand hebben de volgende vragen: 
 

1. Is het bij u bekend dat er bij aan- en omwonende van het Kanaal 
Almelo – De Haandrik,  overlast is van water met als mogelijk gevolg schade 
aan de woningen? 
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2. Is het u bekend dat meerdere bewoners (individueel) hebben geprobeerd te 

oorzaak van schade vast te stellen, maar geen gehoor krijgen bij de gemeente 
Twenterand, Provincie Overijssel en Waterschap? 

 
3. Bent u bereid om, gezien de zorgplicht die een gemeente voor haar inwoners 

heeft, samen met de Provincie Overijssel hierin de regie te nemen, om alle 
klachten te inventariseren, de aan- en omwonende te horen en vast te stellen 
wat oorzaak en gevolg is? 

 
4. Bent u bereid  Op basis van de uitkomsten de maatregelen te treffen die nodig 

zijn om de schade te herstellen? 
 

5. Bent u bereid samen met de andere overheden om na te denken over een 
integrale aanpak teneinde schade in de toekomst te voorkomen en hinder te 
beperken?  

 
 
Vriendelijke groet, 
 
PvdA GroenLinks Twenterand 
Stephan Reusken 
 


